
Referat fra bestyrelsesmøde
Tid: Torsdag den 19. august 2010 kl. 19.00

Sted: lærerværelset

Tilstede: Ole, Bente, Jesper, Peter, Mette, Ulrik, Mikael, 

Klaus, Trine (suppl. for Christina), Lotte, Karl 

Afbud:      Heidi og Christina   

Dagsorden:

 
1.   Godkendelse af dagsorden

2.   Nyt fra formanden

3.   Nyt fra ledelsen

4.   Nyt fra lærerrepræsentanten

5.   Økonomi

6.   Skolebod - opfølgning (PS)

7.   Bestyrelsesreferater – fastsættelse af procedure

8.   Fastsættelses af årets bestyrelsesmøder

9.   Evt.

Vel mødt

Bestyrelsen



 

AD1)  

 

OK

AD2)  

 

Revisor har hævet taksten væsentligt! Vi skal til efteråret have det vanlige revisormøde. BB 

kontakter revisor.

AD3)  

 

Tak for blomsterne.

Har taget kontakt til Bælla Centeret, der ønsker at leje gymnastiksal.

Tager kontakt med Vinnie (tilsynsførende).

Brandøvelse planlægges. OH kontakter myndighed.

God oplevelse i forbindelse med skolestart.

Fordeling af støtte timer justeres lidt.

APV tages op til genvurdering.

OH tilmeldes kursus i administration for privatskoleledere.

Telefonkæder i klasserne.

Problemer med indringende opkald; Ulrik indhenter svar. Evt. skiftes tlf. nr.

Møde om kommunikation.

AD4)  

 

Er kommet godt i gang.

AD5)  

 

Revisor har sendt til UVM.

AD6)  

 

Regler om skolebod er klare:

                             INGEN kød eller æg

                             Må godt vand, sodavand, slik, mælk og juice i ubrudt emballage samt

                             ubrudt hjemmebagt kage (f. eks. Kanelsnegle el. muffins)

Samme regler gælder for SFO

Skolekøkken skal følge regler for rengøring og lærer skal indskærpe hygijeneregler for 

elever. Et fødevarekursus koster kr. 800,-.

OH tager en snak med CH og elever samt med SFO.

AD7)  

 

Der mangler referater for i år på hjemmeside/intranet, da Ann ikke har adgang. KN sørger 

for, at Ann får adgang.

Heidi sender mails ud. OH og KN ser på mulighed med intranet.



AD8)  

 

Næste møde er den 8/9 2010 kl. 19.00

AD9)  

 

Advokat vil se på mulighed for inddrivelse af tilgodehavende.

Englandsrejse er så godt som på plads.

Referent

Karl Halbe

   

   

Bente Brunke  Jesper Marker

   

Peter Sejersen  Heidi Hansen

   

Ulrik Rosendal-Jensen  Mikael Hesthaven

   

Mette Lund  Lotte Roch

   

Klaus Nielsen  Christina Hallberg

   

Jeppe Pedersen  Karl Halbe
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